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2011 évi küldöttgyűlés jegyzőkönyve 
 

- A Társulat Elnöke köszönti a megjelent küldötteket, a megjelent tisztségviselőket, a 
megjelent tagokat és 

- megjelent meghívott vendégeket, név szerint 
Erb Zsoltot, a Dél-dunántúli Környezetvédelmi és Vízügyi Igazgatóság részéről, 
valamint Horváth Attilát, 
a Bm-i Kormányhivatal Földművelésügyi Igazgatósága  részéről, majd közli, hogy 
meghívást kapott, de kimentette magát írásban a Vízgazdálkodási Társulatok Országos 
Szövetsége, a Társulat érdekképviselete részéről, Fehér Ferenc ügyvezető elnök. 
A Társulat Elnöke megállapítja, hogy a küldöttgyűlés összehívása a társulat 
küldötteinek kézbesített szabályszerű a – módosított 2009. évi CXLIV. törvény 14§. 
(.2.) bek. figyelembevételével,. a vízitársulat alapszabályának 9.4.1 §-ban rögzített 
tartalmi és formai követelményeknek megfelelő meghívó kiküldésével a küldöttek és a 
meghívottak, valamint hirdetmény útján,  az érintett 33 önkormányzatnak megküldött 
meghívó hirdetőtábláján való kifüggesztésével, a küldöttek és a tagok, a meghívottak  
kiértesítése megtörtént. 

- a jelenléti ívek alapján megállapítja, hogy a küldöttgyűlésen megjelent 10 fő , 21.962    
ha területet képviselnek. 
bejelenti, hogy a Szentlőrinc térsége Vízitársulat érdekeltségi területe 39.310 ha, a 
megjelent küldöttek a társulati működési területnek 55,86 %-át-több mint felét, 
képviselik,  a küldöttgyűlésen  megjelent, a részvételre jogosultak 24 fő több mint fele, 
nem jelen, ill. a küldötteket képviselők az alaki és formai követelményeknek megfelelő 
meghatalmazásokkal rendelkeznek, mindezek alapján megállapítja, hogy a 
küldöttgyűlés nem  határozatképes, 
 

- bejelenti, hogy az első 9 órára összehívott küldöttgyűlés nem volt határozatképes, a 
9.30 órára összehívott küldöttgyűlés az Alapszabály rendelkezése szerint a 
megjelentek számára és a működési területi arányára tekintet nélkül határozatképes. 
Kéri, hogy a megjelent küldöttek ne hagyják el a helyiséget a 10.00 órakor kezdődő 
újabb küldöttgyűlésig.  
 

Görgényi Imre IB elnök a megismételt  küldöttgyűlést 10.00 -kor megnyitja. 
 
Javaslatot tesz  -  1. a jegyzőkönyvvezető személyére …Balázs Csabáné  társulati ügyviteli 
alkalmazott    személyében 
2. Jegyzőkönyv hitelesítőknek : Czömpöly László és Bíró Imre urak személyében, 
Javaslatot nyílt szavazásra bocsátja, majd megállapítja, hogy a társulat küldöttei a javaslatot 
kézfelemeléssel egyhangúlag elfogadták. 
1/2011(2011.05.25)Kgy. sz határozat  
A küldöttgyűlés  a  küldöttgyűlés levezető elnöknek Görgényi Imre IB elnököt jegyzőkönyv 
vezetőjének Balázs Csabáné ügyviteli alkalmazottat, hitelesítőknek pedig Czömpöly László és 
Bíró Imre     küldötteket  megválasztotta. 
Mellette    10 fő, 21.962 ha            Tartózkodott:  0 fő , 0 ha                           Ellene:0 fő, 0ha 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Javasolja, hogy az egyes napirendekben meghirdetett témák megtárgyalását követően 
hozzanak határozatot.  
 
Javasolja, hogy a 3. és 4. napirend keretében, a  2011 évi terv előterjesztésével kapcsolatban 
együtt tárgyalja a küldöttgyűlés a tervet, és annak  részekén a társulati vagyon 
megállapítását. 
 
 Az 1. napirend tárgyalása során először hallgassák meg az Intéző Bizottság 2010 évi terv 
teljesítésről szóló beszámolóját, ea.: Görgényi Imre IB elnök, majd Erb Pálné igazgatót, a 
terv teljesítés szóbeli  szakmai  indoklásaként, majd a 2, napirendben foglaltakra kerüljön 
sor,vagyis  az Ellenőrző Bizottság jelentésére. Ezt követően kerüljön sor a 3.4 napirendben, 
Erb Pálné igazgató szóbeli  ismertetésében,a meghirdetettek szerinti, a 2011 évi terv és a 
vagyon nevesítése, előterjesztésére. 
Javaslatot tesz  továbbá, hogy a beszámolók meghallgatása után vitassák meg az 
elhangzottakat, ezt követően  az 1. és  2. napirendnek, majd a 3. és 4. majd az 5.   napirendnek 
megfelelően  kerüljön sor határozat hozatalra. 
A javaslatokat a küldöttek egyenként, kézfeltartással, egyöntetűen elfogadták. Ellenvélemény, 
egyéb javaslat, tartózkodás nem volt. 
 
1. és 2.napirend 
 
Görgényi Imre IB elnök ismerteti az intéző bizottsági beszámolót a 2010 évi 
tevékenységről./ Az IB beszámolója a 2010 évi terv teljesítéséről. 
külön íven, „A jegyzőkönyv 1. sz. melléklete.” cím alatt csatolásra került. 
 
Ezt követően, Erb Pálné igazgatónak a 2010 évi tervteljesítésről szóló, az írásbeli 
beszámolót kiegészítő szóbeli szakmai  és az Intéző Bizottságnak a 2010 évi 
küldöttgyűléseken a határozatok teljesítéséről  és a lejárt idejű határozatokra tett 
intézkedésekről szóló jelentés ismertetése következik. 
/ Erb Pálné beszámolója  külön íven, „A jegyzőkönyv 2. sz. melléklete.” 
Erb Pálné igazgató ismerteti, hogy a Társulat a tervezett beruházási és fenntartási munkáit az 
előirányzathoz igazodva, a 2010 évi küldöttgyűlésen kapott felhatalmazás alapján, az Intéző 
Bizottság döntése szerint pénzügyi feltétel nem teljesülése miatt, módosítva teljesítette. 
Az érdekeltségi hozzájárulás befizetésének elmaradása miatt nem került sor a Zóki, a 
Szentkatalini árkokon, ill. a Magyarteleki árkon lévő zsilip fenntartására. 
A jelentősebb medreken évek óta végzett fenntartások eredményeképpen, bár jelentős 
csapadék okozta árhullám érte el medreinket, a lefolyás zavartalan, az elöntések nagysága 
ehhez igazodva, kisebb mértékű volt. Gond, ahogy ezt az írásbeli előterjesztésben is 
elővezettük, az állami, az önkormányzati tulajdonú és kezelésű medrek fenntartatlanságából 
keletkezett. Természetesen a medrek a kiépítési vízhozam elvezetésére feleltek meg, ahol 
ennél nagyobb árhullám érkezett, ott a víz a parti területekre kilépett. 
A védekezési munkálataink során rendszeres megfigyelést végeztünk medreinken, majd a 
szükséges intézkedéseket megtettük. Így többek között, szivattyúzást rendeltünk meg a 
Vályogvető árok torkolatánál. A költségek nem terhelték a társulati forrásokat. 
Kacsótán, Bükkösdön szaktanáccsal láttuk el az érintett községek vezetőit. 
A belterület védelme érdekében az évről évre, évente kétszer kaszált Aszai árok belterületi 
szakasz telt szelvénnyel vezette le az érkező árhullámot, a gyors lefolyás ellenére kisebb parti 
sávon a vasút feletti szakaszon vízállás alakult ki. 
Az árvízi tapasztalatok azt mutatták, hogy ahol rendszeres fenntartási és felújítási munka 
megtörtént a medreken, ott elmaradnak a vízelöntések és a károk is. 
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A pénzügyi helyzet alakulásával kapcsolatban az igazgató súlyosnak ítélte meg a hátralékok 
kimutatott nagyságát, ez már a társulati működést veszélyeztetheti. A Társulat a módosított 
jogszabályok miatt, csak a január előtt átadott hátralékok behajtását várhatja, az át nem adott 
hátralékok ügyében, felszólítás után a fizetés meghagyás rendszere kínálkozik, de ehhez a 
megelőlegezendő költségek miatt a társulati pénzügyi lehetőségek korlátozottak. A bírósági, 
ill. közjegyzői végrehajtás költsége ugyanis tagonként, ill. behajtási ügyként kb. 10.000Ft, 
amely azt is jelenti, hogy e nagyságrend alatt lépni csak ráfizetést eredményez. 
 
Ezt követően Erb Pálné igazgató ismertette, ill. felolvasta az IB jelentését a 2010 évi 
küldöttgyűlés határozataira tett intézkedésekről.   
/ A jelentés külön íven, A kgy. jegyzőkönyv 3 sz. melléklete./ 
Görgényi Imre IB elnök megköszöni az 1. napirendben ismertetett beszámolót, felkéri Vér 
József EB elnököt, hogy az Ellenőrző Bizottság jelentését a 2010 évi társulati gazdálkodásról, 
ismertesse. 
Vér József EB elnök köszönti a megjelenteket. Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy az ellenőrző 
bizottság elnöke az Alapszabály értelmében meghívást kap az intéző bizottsági ülésekre. 
Ezeken az üléseken, 10 volt összesen, egy kivételével részt vettem. Így a Társulat működését 
folyamatosan figyelemmel kísértem, erről az EB tagjait tájékoztattam. A működéssel 
kapcsolatos gondok esetében szükség szerint, az IB felé javaslattal élhettem. Nehézségek 
voltak a Társulatnál a gazdasági működés folyamatossága tekintetében, amely a befizetések 
elmaradásából származott. 2010-ben  rendkívüli küldöttgyűlésre került sor, a törvényi, 
alapszabályi változások alapján történt terület megállapításokat követően történt, az 
önkormányzatok érdekeltségi hozzájárulásának megállapítás megkifogásolása ügyében. 
A megállapítások váratlanul érték az önkormányzatok egy részét, erre tekintettel szeretném 
kérni, hogy a jövőben a jobb kapcsolattartásra kell törekedni. 
Az emlékplakett juttatások 10 éves munka elismerésének kifejezése. 
 
A Társulat a szakmai munkáját mindig jól végezte el. 
 
Az igényekre tekintettel ez évben a Társulat a közmunka programját 17 fővel beindította, 
nagyobbrészt önkormányzatokat érintő vízügyi gondok megoldására, medrek fenntartására. 
A közmunkaprogram beindítása, végzése már eddig is sok anyagi terhet jelentett a 
Társulatnak, várhatóan ez a költség tovább fog növekedni. 
Javasolja, hogy a polgármesterekkel személyesen kerüljön sor egyeztetésre, ami már el is 
indult, ahogy látom. 
Átfogó vizsgálatot az EB a 2010 évi működést tekintve egyszer végzett. 
A vizsgálati tematika és a vizsgálat eredményeinek ismertetését, majd a hozott határozatok 
ismertetését követően az EB Elnöke leadta jelentését, beszámolóját a küldöttgyűlésnek. 
Megköszöni a segítséget mindazoknak akik a társulati munkában  a Társulat segítségére 
voltak. 
Javasolja, hogy a küldöttgyűlés az ismertetés szerint a határozatokat fogadja el. 
/Az EB elnök beszámolója a jegyzőkönyvhöz,” A jegyzőkönyv 4. számú melléklete”cím 
alatt csatolásra került./ 
 
A beszámolót követően az IB elnök megköszöni a beszámolót, jelentést, az 1. és 2. napirend 
felett a vitát megnyitja. 
 
Az 1. és 2. napirendhez hozzászólás nem volt, az Elnök a napirendet bezárja, majd ismerteti a 
napirendekre vonatkozó határozati javaslatokat, ezt követően határozathozatal következik. 
 



 4 

A küldöttgyűlés az alábbi határozatokat hozza: 
2/2011(2011.05.25)Kgy. sz határozat 
A küldöttgyűlés elfogadja az Intéző Bizottság 2010 év társulati tevékenységéről, a terv teljesí- 
téséről szóló beszámolóját az előterjesztésnek és a hozzá fűzött szóbeli kiegészítéseknek 
megfelelően. 
Mellette   10 fő, 21962 ha                            Tartózkodott: 0 fő                     Ellene:0 fő 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
3/2011(2011.05.25.)Kgy. sz határozat 
A küldöttgyűlés elfogadja az Ellenőrző Bizottság jelentését a Társulat 2010 évi 
gazdálkodásáról. 
A Szentlőrinc térsége Vízitársulat 2010 évi egyszerűsített éves beszámolóját, a Társulat 
mérlegét részleteiben és egészében az előterjesztéssel megegyezően 67.964EFt eszköz és 
ezzel egyező forrás oldallal, a tárgy évi eredményét „0” Ft összegben a küldöttgyűlés 
elfogadja. 
Mellette: 10fő, 21962 ha                               Tartózkodott:  0 fő                  Ellene: 0 fő 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
4/2011(2011.05.25)Kgy. sz határozat 
A küldöttgyűlés elfogadja a lejárt határidejű küldöttgyűlési határozatok végrehajtásáról szóló 
intéző bizottsági jelentést. 
Mellette: 10 fő, 21962 ha                   Tartózkodott:: 0 fő                              Ellene: 0 fő 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
3. és 4.napirend: 
 
Görgényi Imre IB elnök előterjesztése: 
 
a.) Görgényi Imre IB elnök: A Társulat intéző bizottsága a meghívóban előterjesztett tervet 
részleteiben és összességében több intéző bizottsági ülésen tárgyalta meg, azt elfogadta, 
elfogadásra a küldöttgyűlésnek javasolja. Javasolja továbbá, hogy amennyiben a Társulathoz 
nem tervezett bevételek folynak be, ill. a tervezett bevételek elmaradnak, akkor ezen források 
felhasználásáról, ill. a már jóváhagyott munkák, feladatok elmaradásáról szóló döntésre az IB 
kapjon felhatalmazást. 
Az IB elnöke ezt követően felkéri Erb Pálné igazgatót a 2011 évi terv szakmai indoklására, 
előterjesztésére. 
 
b.) Erb Pálné igazgató szóbeli szakmai indoklása a 2011 évi tervhez. 
Az előterjesztésben tételesen ismertetésre került a közcélú vizimunkák megnevezése, 
sorrendisége. 
A Társulat az éves terv tervezését megelőzően ismertetést kapott a minisztériumi 
elképzelésekről, amelyeket később az érdekképviseleti szervünk ismételten megerősített, 
miszerint a Társulat a 2009 évi hozzájárulás nagyságrendjében kap támogatást a feladataihoz. 
Ezzel szemben 10 millió Ft.al kisebb összegű támogatásra van lehetőség. A támogatásból 
20% költhető társulati működésre, a többi az elvégzendő vizimunka  költsége. 
A támogatás önkormányzati tulajdonú mederszakaszra nem használható fel csak abban az 
esetben ha azt az egységes üzemeltetés érdek megkívánja. 
A biztosított összeg nagysága behatárolja a lehetőségeket, emiatt több meder karbantartása 
elmarad. 
Az UMVP beruházás áfa összegét a támogató nem téríti meg, ugyanakkor a Társulat a 
befizetések elmaradása miatt áfa visszaigénylésre nem képes. Szükséges, hogy az áfa 
kifizetést az állam vállalja át, a Társulat önhibáján kívül került ebbe a helyzetbe.  
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Amennyiben nem sikerül ezen összeget támogatásból biztosítani, a Társulat a beruházást nem 
tudja kifizetni. Megoldást jelenthet az is, ha a támogató hozzájárul a fenntartási szerződés 
módosításához, a Magyarteleki árok zsilip felújítás költségére az áfa kifizethető lenne. 
A megoldáshoz előzetesen a küldöttgyűlésnek az ügyben állást kell foglalnia. 
Ez ideig a Társulat a tagok által 2010.-ben befizetett hozzájárulásából tudta finanszírozni 
tevékenységét, amely ez évben jelentősen kibővült, így pld igen sok költséget jelent a 
közmunkások foglalkoztatásának biztosítása. 
Jelentős hátralékok miatt végül a befizető tagjaink finanszírozzák a társulati tevékenységet. A 
pénzügyi nehézséget fokozza az is, hogy utófinanszírozás van a beruházáson és a 
közmunkások foglalkoztatásánál is. 
Jelentősek a hátralékok és emiatt a terv megvalósítása is veszélybe kerülhet, Gerde, 
Szabadszentkirály, Pécs és Szentlőrinc települések adóhatósági területén. A hátralékok 
mielőbbi behajtására volna szükségünk. 
Megkívánt, hogy a jegyzőségek e tekintetben segítsenek a Társulatnak. 
A Társulat zavartalan működésének feltétele, hogy a tagok támogassák a működtetést, mert 
erre teljes körűen az államnak soha nem lesz elég lehetősége. 
Amennyiben egy adott Társulat megszűnik a szükséges feladatokat az állam el fogja 
végeztetni, szükségszerűen majd megállapítja a jogszabályban biztosított un. közcélú 
hozzájárulást. Ezt, szántó esetében 2010.-ben már 2000 Ft feletti összegben határozta meg a 
VM. 
Az ügyviteli költségek visszafogásra kerültek, de a közmunka e téren is többletköltséget okoz. 
A Társulat jelenlegi összes foglalkoztatottja 2 fő teljes munkaidejű dolgozónak felel meg, 
ugyanis 3 fő részmunkaidőben látja el feladatát. 
Ez a létszám a feladatok megkívánt szintű ellátásához nem elégséges, a pénzügyi lehetőségek 
azonban a foglalkoztatás kibővítését nem biztosítják, emiatt bizonyos feladatok elvégzése a 
feltételek megteremtéséig, késedelmet szenved.  
Görgényi Imre az előterjesztési anyagból felolvassa a fenntartandó medrek jegyzékét. 
Megjegyzi, sajnos eltörölték a hozzájárulást, a Társulat léte szeptemberig látszik 
biztosítottnak. 
c.) Erb Pálné igazgató ismerteti  a társulati vagyon alakulását, a jegyzett tőke , a vízfolyások 
értékének Ft-ban kifejezett nagyságát. 
 
Az IB elnök megköszöni az indoklást, ill. az ismertetést, majd a napirendek felett a vitáját 
megnyitja. 
Bíró Imre küldött:  Az Agro-Lőrinc Kft. és Bíró Endre ügyét küldjük el egy főhatóság felé. 
3,5 millió forintról van szó. 
A zsilipet kevesebből is meg lehet építeni. Sándor árokra is több pénz van előírva. 
Ha a Társulat megszűnik, nem szeretnénk 3 ezer forint körüli összeget fizetni ha-ként. Inkább 
fizessünk 1000 forintot, mert a hozzájárulást logikusnak tartom. 
Görgényi Imre IB. elnök: Megköszöni a hozzászólást. 
Előadja, hogy senki sem tudta, hogy a társulati hozzájárulás megszűnik. Mint termelő egyetért 
Bíró Imre küldöttel. 
Kovács Győző Boda Község polgármestere: megkérdezi, hogy kik a társulat küldöttei? 
Görgényi Imre IB. elnök: Felolvassa a küldöttek névsorát és képviselt terület nagyságát. 
Kovács Győző Boda Község polgármestere: Megkérdezi, hogy Boda Község Önkormányzatát 
ki képviseli küldöttként? 
Erb Pálné igazgató: Vér József és Sándor Tibor un. önkormányzati tagi küldöttek a képviselők 
Bicsérd térségében.. 
 



 6 

Görgényi Imre IB. elnök.: A Dél-dunántúli Környezetvédelmi és Vízügyi Igazgatóság 
képviselője jelen van a küldöttgyűlésen, felkérem mondja el ő is a véleményét. 
Egyébként szakmai felügyeletet is már a vizügy látja el. 
 
Erb Zsolt DDKÖVIZIG: Elmondja, hogy gyakorlati ismeretek még nincsenek a társulatok 
működtetésének nehézségeiről, a megoldások lehetőségeiről. Ha megszűnik a Társulat az 
állami medrek fenntartásának feladatait az államnak, ill. szervezetének, térségünkben a 
DDKÖVIZIG-nek kell elvégeztetnie. Jelenleg erre nincs forrás elkülönítve, ahogy azt az 
igazgatónő ismertette, lehetőséget a jogszabály biztosít, miszerint a közcélú feladatokra, az 
abban érdekeltek részére közcélú érdekeltségi hozzájárulás állapítható meg. Az Igazgatóság 
területe társulati működéssel lefedett, ilyen hozzájárulást közelmúltban nem állapított meg az 
Igazgatóság. 
 
Horváth Attila Bm. Mg. Szakig. Hiv.: Eddig az egész országban a tagok fizettek. 
 
Rezeli Csaba Okorvölgy község polgármestere, társ. tag: Megkérdezi, ha eddig kevesebb 
pénzből is működtek a dolgok, elkészültek a feladatok, akkor háromszor annyi feladat készül 
el ha többet kell fizetni. 
 
Kovács Győző Boda község polgármestere, társulati tag képviselő: Szerintem nem volt 
megfelelő a tájékoztatás a társulat helyzetéről. Ez miért csak a küldötteknek jár. A vizügy 
részéről szerintem csak fenyegetettség hangzik el. A nincsből nem fogunk tudni fizetni mi 
sem. 
 
Erb Zsolt DDKÖVIZIG: Nem csak a Szentlőrinc térsége Vizitársulat küzd nehézséggel,  
sajnos országos a probléma. A tervezett fenntartást sajnos az állam 100 %-ban nem tudta 
finanszírozni. 
Érthető, hogy a Társulat nem kíván adósságot hagyni maga után, szeretné, ha nincs más mód 
a működést tartozás nélkül befejezni. 
A vizügyi szervezet jelenlegi létszáma a társulati feladatok  ellátására nem elégséges, több 
szakember szükséges ezekhez a feladatokhoz. 
 
Görgényi Imre IB. elnök: A Társulatnak adóssága nincsen, a törvényességet betartjuk. 
Adósságot semmiképpen sem hagyunk magunk után.  
Bodára is odaér a Társulat, ha esetleg megmaradunk. 12 éves ez a Társulat. A tisztségviselők 
korábban soha nem kaptak juttatást, én javasoltam, hogy évente az adómentesen adható 
jutalmazás figyelembevételével, a munkájukat elismerve kapjanak jutalmat, ez általában max. 
3-szor 6000Ft volt. 
 
Balogh Imre Magyarmecske község polgármestere: Ha megszűnik a Társulat, lehet-e újat 
alakítani. A vizügyről az a véleményem, hogy rosszabb, mint a Társulat. 
 
Erb Zsolt DDKÖVIZIG: Az a jó, ha működési területet tekintve nagyobb egy Társulat. Ha 
több a terület, nagyobb a tagok ha-kénti hozzájárulása, akkor emelt mértékben tudjuk még az 
árkokat rendben tartani. 2010-ig hozzájárulást fizetve tudtak az érdekeltek beleszólni a 
feladatok megvalósításába. 
 
Görgényi Imre IB. elnök: felvettük az önkormányzatokkal a kapcsolatot, de úgy tűnik a 
Vizitársulatot nem tudják, esetleg nem akarják működtetni. A vizügy sem tudja ezt máról 
holnapra átvenni tőlünk. 
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Erb Pálné igazgató: A minisztérium, ill. az MVH Főigazgatósága, az országos érdekképviselet 
felé a Kakasdi árok beruházásával kapcsolatos Áfa ügyet felvetettük.  
A Társulat ügyvédjének véleménye szerint, érintett tagjainkat a Kakasdi árok hozzájárulása 
ügyében anyagi kár nem érte. 
A fenntartási munkákra közbeszerzési eljárás kiírásával keresünk kivitelezőt. Tagjaink részére 
a szakmai segítséget a Társulat mindig megadja, lehetőségei függvényében. 
A levezető elnök ezt követően a 3. és a 4. napirend szerinti határozathozatalra szólított fel, 
ismertetve a határozati javaslatokat: 
A  3. napirendhez: 
 
5/2011(2011.05.25)Kgy. sz határozat 
A küldöttgyűlés elfogadja a Szentlőrinc térsége Vízitársulat 2011 évi tervét 
 71.652EFt forrás és azzal megegyező kiadás oldallal. 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------. 
Mellette: 10 fő, 21962 ha          Tartózkodott:  0 fő                           Ellene: 0 fő                               
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
6/2011(2011.05.25)Kgy. sz határozat 
A küldöttgyűlés a 2011 évi vízimunkák megvalósítási költségét és rangsorát az előterjesztés 
szerint, azzal fogadja el, hogy a Kakasdi árok rekonstrukciós munka támogatással 
érintett részének áfa költség biztosítására, a fenntartás állami támogatás szerződését 
módosítani kell, az áfát a Magyarteleki zsilip munkáira biztosított keretből történő 
finanszírozással, elfogadja. Felhatalmazza az Intéző Bizottságot,hogy ezen túlmenően a nem 
várt források rendelkezésre állása esetén a források felhasználásáról, új munkák 
meghatározásáról döntsön, ill. a források elmaradása esetén az elmaradó munkák nagyságát 
meghatározza. 
 
Mellette:    10 fő, 21962 ha     Tartózkodott:  0 fő                                  Ellene: 0 fő                               
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
7/2011(2011.05.25.)Kgy. sz határozat 
 
A küldöttgyűlés a tisztségviselők 2010 évi tevékenységét megköszöni és 2011 évben a 
Szentlőrinc térsége Vízitársulat tisztségviselőinek jutalmazására a 2011 évi tervben 138.000Ft 
összegű külön pénzügyi keretet biztosít. A tisztségviselőknek max. háromszor adható kis 
értékű adómentes jutalom. E keret személyekre történő elosztását a küldöttgyűlés az IB 
elnökére ruházza. Az elosztásról a küldöttgyűlést utólag tájékoztatni szükséges.  
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Mellette  :10 fő, 21962 ha         Tartózkodott: 0 fő                                 Ellene:0 fő                               
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
4.napirendhez: 
8/2011(2011.05.25.)Kgy. sz határozat 
A küldöttgyűlés a társulat elkülönített vagyonát 90.586.711.- Ft-ban állapítja meg 
 
Mellette :    10 fő, 21962 ha     Tartózkodott:    0 fő                            Ellene: 0 fő                               
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5.napirendhez: 
Görgényi Imre IB elnök: 
Az Intéző Bizottság megtárgyalta az Alapszabály és a Szervezeti és Működési Szabályzat 
törvényváltozás miatt szükséges módosításait és azt a küldöttgyűlésnek elfogadásra javasolja,  
Felkéri Erb Pálnét ismertesse részleteiben a módosítást. 
Erb Pálné részletesen ismerteti a két szabályzat tekintetében külön-külön a törvényi 
változások miatt szükséges módosításokat, ismertetve a jelenlegi szabályozást, majd a 
módosítás szövegét. 
Görgényi Imre megköszöni az ismertetést, majd ezt követően a vitát megnyitja. Kovács 
Győző Boda Község polgármestere: Mindenki elolvasta a társulati beszámolót, ezt nem 
szabadna elfogadni. 
Görgényi Imre IB. elnök: Elmondja, hogy Kovács Győző polgármester a Társulatot meghívta 
egy kistérségi ülésre, a mi ott történt, azt nem vártuk a polgármestertől. 
Czömpöly László küldött: Én személy szerint ismerem a módosításokat. Van, ami hátrányt 
jelent egyes tagokra nézve, de a döntés biztos mindenkinek jó lesz. 
Erb Pálné igazgató: A tagok többsége javaslatára és önként vállalt támogatásra hoz a 
küldöttgyűlés döntést. 
Kovács Győző Boda Község polgármestere: Én azt mondom, hogy most jobban működik a 
Társulat, személyesen beszéltem az igazgatóval is. 
Görgényi Imre IB. elnök: Mi a küldöttek javaslatait hajtjuk végre. 
Dr. Karakán Béla küldött: Még nem hangzott el, hogyan lesz a szavazás. 
Czömpöly László küldött: Nyílt, vagy nem nyílt legyen a szavazás, főre, vagy 
területarányosan történjen. 
Görgényi Imre IB. elnök: Javaslom a területalapon történő döntést. 
Erb Pálné igazgató: A tagokra fizetési kötelezettséget megállapító küldöttgyűlés határozata 
meghozatalánál a küldöttgyűlés tagjai az általuk képviselt terület nagysága arányában, minden 
egyéb ügyben egyenlő arányban szavaznak. 
Dr. Karakán Béla küldött a főre történő döntés mellett szavaz, majd az Alapszabály 
módosításnál tartózkodik. A többi küldött az elővezetett határozat mellett szavaz, elfogadják. 
 
Görgényi Imre IB elnök ezt követően az Alapszabály és a Szervezeti és Működési 
Szabályzat módosítására vonatkozóan határozathozatalra szólított fel. 
 
5 . napirendhez: 
 
9/2011(2011.05.25)KGY. sz határozat 
A küldöttgyűlés az előterjesztésnek megfelelően, összhangban a módosított 2009. évi CXLIV. 
számú, valamint a  2011. évi. XXII. törvények a vizitársulatokra vonatkozó  rendelkezéseivel,  
az Alapszabályt, valamint a Szervezeti és Működési Szabályzatot módosítja. 

 
Mellette:9 fő, 21546 ha,Tartózkodott: 1 fő,416 ha   ,/dr. Karakán Béla/        Ellene: 0 fő 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
A küldöttgyűlés levezető elnöke, Görgényi Imre megállapítja, hogy a határozatot a küldöttek 
többségi szavazatával – a területarányos részvétel és az  egyenlő arány tekintetében is, az 
Alapszabály és Szervezeti Szabályzat módosítására meghozta. 
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7.Napirend:Egyebek  
Az IB elnök felkéri Erb Pálné igazgatót, hogy a napirend keretében tervezett ismertetést, 
tájékoztatást adja meg. 
Erb Pálné igazgató: A közmunkáról ad tájékoztatást a küldöttgyűlésnek. 
 
Kovács Győző Boda Község polgármestere: Megkérdezi, hogy a Kakasdi beruházást meg 
lehet-e valósítani. 
 
Erb Pálné igazgató válasza: igen. 
 
Czömpöly László küldött: Bejelenti, hogy elfoglaltságára tekintettel lemond intéző bizottsági 
tisztségéről. 
Döntését mindenki elfogadja, észrevétel, hozzászólás nem hangzik el. 
 
Vér József küldött: 12 éve vagyok a Társulat tisztségviselője. Mindent tisztességgel 
csináltunk. A társulat igazgatója becsülettel, jó szakmai tudással végzi a munkáját. Ahova 
nem jut el a Társulat, ott meg kell beszélni a dolgokat. Nem vitákra és veszekedésekre van itt 
szükség, hanem inkább összefogásra. 
Görgényi Imre IB. elnök: Megköszöni a hozzászólásokat. 
 
Az elnök megállapítja, hogy a továbbiakban előadni, megtárgyalni való nincs, megköszöni a 
küldöttek munkáját, a jelenlévők részvételét, a 2011 évre további eredményes munkát 
kívánva, az ülést berekeszti.  
 

k.m.f. 
  
 
 

…………………………………. 
Balázs Csabáné 

jegyzőkönyvvezető 
 
 
 

 
 
 

……………………………………….                       …………………………………… 
                Czömpöly László                                                         Bíró Imre 
             jegyzőkönyv hitelesítő                                          jegyzőkönyv hitelesítő 

    


